

Your Best Friend

Твой Лучший Друг

God sent Jesus, in the form of a man, to understand us and show us what He Himself is like and to bring us to Himself.

Бог прислал к нам Иисуса в облике человека, чтобы Тот понял нас, показал нам, каков Сам Бог, и привел нас к Нему.



To receive God's love in Jesus, all you have to do is open your heart and ask Him to come in. Jesus promised, *"Here I am! I stand at the door and knock. If you hear my voice and open the door, I will come in."* (Revelation 3:20)

Чтобы принять Божью любовь во Иисуса, нужно всего лишь попросить Его войти в ваше сердце. Иисус сказал: «Смотри! Я стою у двери и стучу! Если кто услышит Мой голос и отворит дверь, то Я войду в его дом.» (Откровение, 3:20).



Once you have asked Jesus to come into your heart, He will become your best and closest Friend. He is a companion Who will always be with you, Who will never, ever leave you.

Если ты пригласишь Иисуса в твое сердце, Он станет твоим самым лучшим и близким другом! Он всегда будет рядом с тобой и никогда не оставит тебя!

As you spend time praying to Jesus, reading His Word, and listening to His voice in your heart, He will impart His love to you and it will become part of you. Little by little you will become more like Him.

Если вы будете молиться Иисусу, читать Божье слово и внимать Его голосу, звучащему в вашем сердце, Он одарит вас любовью, которая останется с вами навсегда. Мало-помалу вы начнете становиться все более похожими на Иисуса.



www.freekidstories.org

Image 1: From Treasure Attic: Forever Friend, © Aurora Productions

Image 2: public domain

Image 3: designed by senivpetro / Freepik

Image 4: designed by jcomp / Freepik

Image 5: designed by diana.grytsku / Freepik

Text adapted from Activated magazine. Used by permission.

